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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Dickson hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Mats Arenander. 

Dagordningen godkändes med tillägg av fyra punkter under övriga frågor. 

Protokoll av den 20 maj 2010 är justerat och läggs till handlingarna.  

  

§2 Vällingby parkstad, aktuellt planeringsläge 

 Sven-Göran Södergren visade bildband på hur Vällingby parkstad är tänkt att se 

ut. Detaljplan är utskickad för samråd under tiden 17/8 till 15/10. Byggstart 
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tidigast 2013.  

Synpunkter på detaljplanen kan lämnas via stadsdelsnämnden, då ska 

förvaltningen ha synpunkterna senast 27 september. Skickas synpunkterna 

direkt till stadsbyggnadskontoret är dead-line 15 oktober. 

Läs mer under länken här: 

http://planer.sbk.stockholm.se/SBKPlanTemplates/SBKPlanView.aspx?id=6308 

Rådet är mycket positiv till parkstaden. Så även Vällingby city. 

  

§3 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Grön hantverksby, aktuellt 

planeringsläge. 

 Ordföranden rekommenderade alla företag att gå med i Stockholms klimatpakt. 

Där arbetar man mycket med jordnära, fysiska frågor. 

Önskemål framkom att driva på så att en biogas-station öppnas inom 

stadsdelsområdet. 

Området Grön hantverksby diskuterades. En arkitekt har fått i uppdrag att 

upprätta en plan för byn. Staden är därefter positiv till en markanvisning.  

  

§4 Rondell Lövstavägen - Kuskgränd 

 Rondellen vid Kuskgränd är dimensionerad efter gällande normer. Då det visat 

sig att långa fordon undviker rondellen och i stället åker via Skattegårdsvägen 

kommer trafikkontoret att sätta in trafikreglerande åtgärder på Skattegårdsvägen 

vid Blåvidegränd. 

Rådet föreslog förändringar/förbättringar av rondellen i första hand och rådet 

arbetar vidare med frågan. 

  

§5 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren lämnade en lägesrapport över pågående arbete i BID. 

Cirka 20 stockholmsvärdar har avdelats att plocka skräp i Hässelby gård och 

även i Vinsta. 

En avsiktsförklaring är på gång i vilken berörda förbinder sig att verka för en 

förbättring av området. 

Ett belysningsprogram är också på gång och en gemensam klotterpolicy är 

upprättad. 

Rådet stöder projektet. 

  

§6 Rapport från Lobrå´s arbetsgrupp Näringsliv och centrumanläggningar 

 I Vinsta rapporterar väktarna även om det finns skrotbilar, soptippar, trasig 

gatubelysning mm mm. Brottsstatistiken visar en nedåtgående trend i Vinsta. 

Vaktbolaget i Vällingby har numera även tillstånd att kontrollera uteserveringar. 

Till våren tar förvaltningen över Allhuset i Hässelby gård, som just nu byggs 

om med bland annat hiss ner till ett bibliotek som kommer att installeras på 

bottenvåningen. 

  

§7 P-plats vid Sorterargatan - Krossgatan 

 Företagsgruppen önskar få en upprustning av p-platsen i hörnet Sorterargatan – 

http://planer.sbk.stockholm.se/SBKPlanTemplates/SBKPlanView.aspx?id=6308
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Krossgatan. Exploateringskontoret arbetar med frågan. 

  

 

§8 Åkermyntan centrum 

 Citycon har förbättringsidéer om Åkermyntan. Det lilla centrat ska utvecklas 

och eventuellt byggas ut mot den södra parkeringen. Diskussioner pågår med 

bredvidliggande bensinstation om en gemensam infart. 

  

§9 Riddersvik – en trädgårdsstad, förslag från småföretagarnätverket Hej 

Hässelby 

 Förslag på hur marken där trädskolan nu ligger kan utnyttjas fördes fram. Se bif 

”Tankar om en plantskola i Riddersvik”. 

  

§10 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR) 

 Inget för dagen. 

  

§11 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 Staffan Lundmark meddelade att från årsskiftet kommer en utställning om 

förbifart Stockholm. 

  

§12 Övriga frågor 

 a) Vällingby city 

Stadsdelsnämndens skrivelse angående småföretagandet i Vällingby 

centrum anmäldes. Möte planeras för att diskutera frågan med ledningen för 

Svenska Bostäder. Lena Lindvall redogjorde för planerade åtgärder i 

centrumanläggningen samt för småföretagens situation. 

b) Nyföretagarcentrum 

Sedan starten för tre år sedan har centrat haft cirka 700 besök; av besöken 

startar  i snitt 1/3 företag, 1/3 tänker om och 1/3 släpper sin idé. Under 2010 

har hittills 41% startat företag. 

c) COOP i Vinsta kommer att få bekymmer med sin infart om förbifarten 

byggs så som planerna är idag. 

d) Näringslivsrådets arbetsuppgifter. 

Förslag på ett företagsborgarråd i Stockholm togs upp. 

Näringslivsrådets roll och uppgifter diskuterades. Beslöts att tankar och 

idéer skickas till rådets sekreterare inför nästa sammanträde. Påminnelse 

sker i samband med inbjudan. 

 

________________________ 


